
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 4 oktober 2015

Aanwezig: Alexander, Anne (tot 22u24), Arno, Bart, Carolyne, Fanne, Jari, Joni, Katelijne, Les, Lien,
Marlies, Quentin, Reinout (vanaf 22u50), Sander, Simon, Stijn Cambie, Tine, Tom Vervoort
(vanaf 22u50)

Verontschuldigd: Anton, Bram, Jeroen, Yanice

Waarnemer: Aderik, Aiko, Joke (vanaf 22u50), Joran (vanaf 22u06), Siebe, Wies

De vergadering wordt geopend om 22u00.

Goedkeuring Agenda

Café Jeroen wordt toegevoegd en bij activiteiten in de verre toekomst komt ook galabar/proffentap. De agenda
wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes EJWiekent

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Kristien vragen voor regie Simon Ja
Kaartje van kelder maken Materiaal Ja
EHBO in orde brengen Tom Ja
TAP-poster ontwerpen Arne Nee
Bio en foto op site zetten Nieuw presidium Nee
Gentlemen’s Agreement met VTK Materiaal Nee

Kristien gaat opnieuw regisseren en het kaartje van Materiaal hangt op in de kelder. Er moet gevraagd worden aan
Arne waar hij staat met de TAP-poster. Webteam gaat stilaan gênante foto’s beginnen zoeken van presidiumleden
die nog steeds hun foto en bio niet hebben ingevuld. Wie er niet in slaagt om de foto zelf toe te voegen, mag
deze ook gewoon doorsturen naar Webteam. Jari gaat morgen het Gentlemen’s Agreement met VTK regelen,
aangezien hij daar toch moet zijn voor haspels. Er moeten ook dringend haspels bijgekocht worden, want voor de
24 urenloop mogen geen kattenkoppen gebruikt worden en mag er maar 1000W op één verlengkabel. We komen
dus niet toe met wat we hebben.

Mededelingen

• Tekstjes moeten naar tekstjes@wina.be, zodat zowel Media als Redactie ze krijgen. Er worden amper tekstjes
in Engels doorgestuurd. Alle activiteiten die ook voor internationaalstudenten interessant zijn, zouden echt
wel vertaald moeten worden. We kunnen misschien de hulp van Internationaal inschakelen bij het vertalen.
We wachten hun mening hierover af.
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• De vergadering van de massacantus is geweest. VTK heeft logistiek alles geregeld. Er moet één iemand van
elke kring voorzitten, bij ons is dat één persoon voor heel Scientica. Wie dit zal zijn wordt binnen Scientica
nog geregeld.

• De deur van de Winagang staat de laatste tijd heel vaak open omdat mensen in de kelder bezig zijn. Dit is
echt niet de bedoeling, dus als er mensen aanwezig zijn op de gang kan er ook gewoon aangebeld worden.
Er is ook een aantal keer heel lang aangebeld geweest, en dat is niet fijn voor mensen die op de gang wonen.
Je kan ook gewoon aan de deur wachten. Soms liggen mensen nog in hun bed en duurt dat even, en extra
lang bellen lost dat niet op. De kelderdeur heeft ook eens heel lang opengestaan, als je daar niet onmiddellijk
meer moet zijn, moet ze terug op slot.

• Kevin stapt uit het presidium, omdat hij van richting veranderd is.

• Voor de 24 urenloop kunnen we de diepvries van de bomma van Sander gebruiken. We zouden een remorque
moeten hebben om deze te vervoeren. Joni heeft er één, maar mag er niet mee rijden. We zoeken op of
er mensen zijn die dit wel mogen. We kunnen ook de hulp vragen van mensen die in de buurt van Sander
wonen, in Vorselaar. Alexander heeft een grote remorque en een paardenkar, en vraagt aan zijn ouders of
we die mogen gebruiken.

• Vanuit LOKO is er in oktober een actie rond de big draw: studenten moeten een tekening insturen en op die
manier wordt tekentalent gepromoot. Om de aandacht te trekken voor deze actie hebben ze gevraagd of ze
ramen van kantoren of fakbars van kringen mogen beschilderen met verf. Indien we meedoen, gaan we zeker
eerst bij Els moeten nakijken of zij dat oké vindt. LOKO gaat ’deels’ de verf betalen, dus dat moet zeker
nog eens nagevraagd worden. Aangezien LOKO al van plan is om het in Alma 3 te doen, is het misschien
niet nodig om het ook op de Winagang te doen. Voorbij onze blok lopen amper mensen. We zeggen tegen
LOKO dat ze door het in Alma 3 te doen, het eigenlijk ook in onze fakbar doen.

Raden

StuRa

StuRa heeft nog steeds geen voorzitter, voor andere mandaten zijn wel veel mensen verkozen op de vergadering.
Belangrijk is dat er een beheerder verkozen is, een oud-vice van VTK. Er is gediscussieerd geweest over het
invoeren van automatische inschrijvingen voor de derde examenperiode. Dit was soort van goedgekeurd, maar het
probleem is dat de universiteit dit waarschijnlijk niet gaat willen aangezien ze net van automatische inschrijvingen
zijn afgestapt. Plan B is om de studenten zich wel zelf te laten inschrijven, maar een maand op voorhand al
een algemeen rooster door sturen zodat ze weten op welke dagen hun examens doorgaan. Na hun inschrijving
volgt dan nog een specifiek rooster. Vroeger moest je via lokaalreservering gaan zoeken om dat op voorhand te
weten, en werden mensen soms misleid omdat dat niet altijd klopte. Er wordt ook nog iemand gezocht om het
eredoctoraat aan uit te reiken, ideeën zijn welkom.

LOKO AV

Ook hier zijn heel veel mensen verkozen, maar nog steeds geen voorzitter of ondervoorzitter. Twee oud-leden
zijn verkozen voor de RvB, wat misschien kan helpen om LOKO terug omhoog te werken, zeker financieel.
De begroting is goedgekeurd en het HR en de statuten zijn nagekeken, waarbij er ingevoerd is dat op de WV
Studentenbeleid volmacht gegeven kan worden. Op de LOKO AV hebben ze dit niet gedaan, omdat ze vinden dat
kringen verantwoordelijk genoeg moeten zijn om hun studenten daar te vertegenwoordigen. De kringen hebben
ook samengezeten om LOKO te bekritiseren en opbouwende kritiek te geven. Hierbij zijn vooral veel vragen gesteld
over LOKOmotion, maar dat schijnt goed te lopen: bijna alle zalen zijn al vastgelegd en de line-up is opgesteld.
Dinsdag is er een WV met de verantwoordelijke van LOKOmotion, Pieter-Jan, waarop meer uitleg gegeven gaat
worden over de huidige stand van zaken. Er gaan ook nieuwe jasjes aangekocht worden voor stewards, we kopen
er vier met Scientica.
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Cultuur WV

Deze vergadering was heel goed en vooral hypothetisch, want ze was niet.

Internationaal WV

Geen van de aanwezigen op de PV heeft deze vergadering bijgewoond.

Sport WV

Ulyssis heeft een presentatie gehouden over T-shirts, die niet zo geslaagd was. We moeten 34 shiften doen voor
LOKO op de 24 urenloop. De shiften van Letteren zijn hier al bij, ze zijn ongeveer verdeeld met de verdeelsleutel,
maar op een nogal louche manier. De vrouwenploegen van het IFB zullen samen zijn met de rest van Scientica.

Studentenbeleid WV

Alle prijzen worden met tien cent verhoogd in Alma, buiten de goedkoopste maaltijd. Op die manier kunnen
de studenten met weinig budget nog steeds eten bij Alma. Er is ook een idee om Living on Campus op te
starten: mensen kunnen onder andere douchen op de campus. Dit is handig voor mensen die pendelen en
stimuleert ontmoetingen, maar helaas is het wel heel duur. De oktobercampagne is Responsible: verantwoordelijk
omgaan met alcohol. Op de Studentenwelkom zijn er mocktails uitgedeeld, en er komt ook nog een debat waarop
fakbarverantwoordelijken en presides moeten spreken. Wij gaan dit niet doen, want dit is eerder iets voor de grote
kringen.

Scientica AKV

Andreas Bally is verkozen als jobfair verantwoordelijke. De debatverantwoordelijken zijn de vice-preses en sportver-
antwoordelijke van Chemika geworden. Voor het galabal zijn er twee meisjes uit verschillende kringen. Ze waren
nog niet heel goed voorbereid, maar zijn er op gewezen dat ze snel een zaal moeten zoeken. De begroting is
goedgekeurd op de cantusweek na, die er nog niet in stond. Het drankje van Wina voor het Scienticafé is Blue
Thrill geworden. Er valt een Scienticafé in de International Week, dat uitgewerkt zal worden in dat thema. Ze
hebben ons gevraagd om die week ook een Engelse versie van de Winagenda te maken. De filmavond gaat door in
het Max Weber auditorium en donderdag is er een infosessie over Erasmus, ook bedoeld voor niet-internationaal
studenten. We hebben hen uitgenodigd op onze LAN party met VTK en op woensdag is er een quiz, waarna
ze naar de zware bierenbar kunnen komen. Voor skireis kan ingeschreven worden, wat ook al op de website, de
Facebook en in de Winagenda staat. Er is een datum gekozen voor het Scienticaweekend en het gaat dit jaar door
in Boortmeerbeek. Dat is ook voor niet-presidium, met als doel de kringen meer te laten verbroederen.

Scientica AV

Webteam heeft zijn beklag kunnen doen tegen CuDi, maar alleen de verantwoordelijke was op de vergadering en
niet degene waar echt problemen mee waren. Lien heeft gepraat met Dieter. Vriendelijk zijn tegen Webteam lag
moeilijk, maar het is wel duidelijk geworden dat ze een verslag moeten maken als ze samenzitten. Ze hebben nu
gevraagd om een policy, die gezamelijk ontworpen gaat worden. Webteam gaat hierachter zitten.

Update PR

Er is een bedrijf dat een advertentie wilt op de website tegen 350 euro, dit is intussen getekend en gestuurd. We
weten wel niet waar de advertentie over gaat. Het geld van Reinout is nog niet binnen. Van de begrote 1800 euro,
hebben we nu al 1600. We krijgen ook opnieuw gratis bicky’s voor de 24 urenloop. Qua begroting lukt het om ze
opnieuw aan 80 cent te verkopen. We gaan nu wel zorgen dat we de juiste prijs op de fiche zetten. Andere kringen
vinden het niet leuk dat wij ze voor zo weinig geld verkopen, maar het is echt niet verkeerd om sponsoring te krijgen.
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Verder hebben we de vraag gekregen van een bedrijf of ze mogen adverteren op de voorpagina van de Wina-
genda. We kunnen in de Winagenda uitleggen aan de lezers dat dat logo op de voorpagina meer pintjes voor hen
betekent, maar misschien wilt het bedrijf daar niet mee gerelateerd worden. Daarom zeggen we beter niets, de
mensen zien ook wel dat dat gewoon een sponsor is. Het is natuurlijk wel een hele mooie plaats voor het bedrijf
om te staan, dus er mag wel veel geld voor gevraagd worden. Die plaats benadrukt ook een goede connectie met
Wina, wat wel mag aangezien het bedrijf werkt rond halfgeleiders en dus gerelateerd is aan de Winarichtingen.
Bram heeft drie voorstellen gemaakt voor hoe het er uit zou kunnen zien: het logo bovenaan naast Winagenda,
tussen de foto en de activiteiten of onder de activiteiten. Bovenaan ziet er niet zo mooi uit. PR gaat het verder
regelen.

iPad

Tijdens de kelderopruim is er bij de verloren voorwerpen een rugzak gevonden met een iPad en ander gerief van
de eigenaar waaruit de identiteit kon afgeleid worden. Hij of zij werkt bij de overheid van Maleisië en heeft iets
te maken heeft met landbouwarchitectuur. De iPad is laatst gebruikt rond maart. We kunnen deze persoon
contacteren, maar als de iPad dan opgestuurd moet worden kost dat misschien geld voor ons. Inbreken is ook
geen goed idee, aangezien het van de overheid is en er misschien gevoelige informatie op staat. We kunnen hem
ook niet langer laten liggen, want er staat een boete op het bijhouden van gevonden voorwerpen. We kunnen hem
best gewoon bij de politie binnen brengen, en we zullen de persoon ook inlichten dat we de iPad gevonden hebben
en naar de politie hebben gebracht.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Inschrijvingsstand

De tafels zijn uiteindelijk geregeld bij de security en alles is nog in orde geraakt. Er zijn inlogcodes geregeld voor
de computers in A-blok, maar die zijn wel te vroeg afgesloten. De eerste dag waren er ook te weinig pc’s. Er waren
heel weinig zakjes gegeven door Argenta, misschien heeft de receptioniste zich vergist. We moeten dat wel nog
laten weten. Ook Sagio had maar 50 stylo’s gegeven, terwijl die eigenlijk bedoeld waren voor alle leden. Knaek
kan uitgedeeld worden bij de pudding na de test. Het heeft heel goed gedraaid, in totaal staan we nu 40 euro
positief. Sander moet nog iets binnenbrengen van de bicky’s, en dan gaan we nog meer boven begroting staan.

EJW @Oude Markt

De voorbereiding hierbij liep stroef omdat er geen vaste plaats bij een café geregeld kon worden. Op wat regen na
is het uiteindelijk wel goed verlopen. Het heeft 40 cent boven begroting gedraaid.

Spelletjesavond

Het is enorm druk geweest, de twee lokalen zaten volledig vol. Er is wel slecht gecommuniceerd geweest met
de PV over de drank: er was minder drank gezegd, maar uiteindelijk was er gewoon minder variëteit. Er waren
twee dingen en die waren allebei heel zoet. Wodka of iets anders waar cola bij kan, zijn leuker voor iedereen. De
hoeveelheid was wel goed. Reinout had met Demospel spelletjes geregeld en dat was heel leuk. We mogen daar
altijd nog terugkomen voor spelletjesavonden. De activiteit heeft 13 euro onder begroting gedraaid.

Ouwzakkenreceptie

Dit was een groot succes, mede dankzij de hulp van Lien en Sander. Er waren 34 ouwzakken en één van hen was al
ouwezak sinds 2007. Ze vonden de serviettes op tafel een heel goed idee om het chiquer te maken. Er zijn ook nog
heel veel erelidkaarten verkocht op de avond zelf. Het was een heel goed idee om het plastificieermachine mee te
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nemen. Het is ook handig dat de bar vroeger was opgesteld, zodat er op bier overgeschakeld kon worden wanneer
de drank op was. Het is ook echt belangrijk dat er veel moeite in deze activiteit wordt gestoken, aangezien de
appreciatie van ouwzakken er echt wel toe doet. Het heeft 54 cent boven begroting gedraaid.

Pré-bar bowling

Er was vrij veel volk: er waren vier banen volledig vol met telkens vier tot vijf mensen. De gratis consumptie voor
eerstejaars is wel een beetje chaotisch verlopen. Er was niet op voorhand met Bar geregeld dat ze een gratis pintje
kregen, dus zijn er op het moment zelf tien pinten gevraagd aan Bar, die vervolgens zijn blijven staan omdat de
Connemara begon. Mensen zagen dat het bier bleef staan, en begonnen de pinten dan gewoon mee te nemen.
Die consumptie hoort eigenlijk ook te gebeuren wanneer EJW toekomt op de bar, niet pas om 1u ’s nachts. Voor
de begroting is er gezegd geweest dat de bowling helemaal gesubsidieerd was, maar we kunnen maar één uur per
persoon aanvragen. Dit gaan we bij onvoorziene kost verrekenen. Het is belangrijk dat dat op de Docuwiki komt,
zodat we die vergissing volgende jaren niet opnieuw maken.

Piratenbar

Het was een hele goede bar, er zijn zeven vaten opgedronken. De opkuis was wel iets minder, maar verder verliep
alles goed. De cocktail was wel echt te straf. Als je heel veel drank bij Cola doet, gaat de bruis er ook snel uit
en is het niet lekker meer. Bar wenst wel nog eens te benadrukken dat er niemand achter de toog mag komen
zonder toestemming van Barteam! Als Barteam Media niet achter de toog laat, is het wel de bedoeling dat zij niet
moeilijk doen over het opladen van de camera. Als ze de oplader niet direct zien liggen, dat ze daar dan ook even
achter zoeken. Als iemand een goede reden heeft om achter de toog te mogen, moet Bar dat ook wel toelaten.
Voorlopig zitten we 175 euro boven begroting, maar de rekening van Alma moet daar nog in verwerkt worden.

BBQ

Ook de BBQ is goed verlopen, de kaartjes waren alleen wel erg klein. De eerstejaars hebben zich ook echt goed
geamuseerd. De laatste bakshift was een halfuur bakken en vervolgens een uur niets meer, dus misschien kan dat
volgend jaar gecombineerd worden met opruimen. Er was ook nogal weinig pesto onder de pasta, en aangezien niet
iedereen dat graag lust, kunnen er beter kommen met veel pesto en een kom zonder gemaakt worden. Anderzijds
is er ook wel een heel groot aanbod voor mensen die geen pesto lusten, dus een kom zonder is niet echt nodig.
Er was ook niet geteld hoeveel stukken vlees er waren, waardoor er niet op voorhand gezegd kon worden hoeveel
er over ging zijn. Exact kan je dat niet weten, omdat er misschien vlees aanbrandt, maar het is wel handig als je
een schatting kunt maken. Als er dan veel van iets over gaat zijn, kun je dat nog verkopen aan mensen die niet
hadden ingeschreven. Voorlopig is het 73 euro boven begroting, maar ook hiervoor moet de rekening van Alma
nog komen.

EJW @Alma 3

Er waren jammer genoeg geen bonnetjes van LOKO dit jaar. Het is wel niet de bedoeling dat eerstejaars te horen
krijgen dat er geen bonnetjes geregeld konden worden voor hen, terwijl dit vorig jaar wel het geval was. Ze kunnen
het via via te weten zijn gekomen, maar het had toch wat discreter gemogen.

Cantus Plezantus

De naam was zeker gepast, het was een geweldige cantus! De opkuis was super goed, Cantustrio bedankt iedereen
die is blijven helpen. Op het einde hadden we beter nog een klein vat aangesloten in plaats van een groot, aangezien
er maar net iets meer dan een klein is opgedronken, waarvan mogelijk nog een deel tijdens de opkuis. Er moet
in het vervolg op voorhand aangekondigd worden wanneer de inschrijvingen online komen en liefst ook niet meer
midden in de nacht, zodat mensen geen wekker moeten zetten om zich in te schrijven. De Pavo ligt al vast voor
het hele jaar, dus een grotere zaal lukt niet meer. Jammer genoeg gaan we tijdens de openingscantus van het
tweede semester waarschijnlijk opnieuw heel veel mensen moeten afwijzen. Maar andere zalen zijn echt beduidend

5



minder goed dan de Pavo, en het is fijner om een fatsoenlijke cantus te hebben met 80 man, dan een chaotische
cantus met 120. Het is ook spijtig dat er veel eerstejaars zijn afgewezen, maar er zijn er wel nog toegelaten op de
avond zelf en het moet ook haalbaar blijven voor Sander. Andere kringen splitsen hun cantussen soms per fase,
daar kunnen we ook eens over nadenken. En we moeten ook zorgen dat het niet meer mogelijk is dat mensen
zich dubbel inschrijven, al wordt daar wel rekening mee gehouden als ze het zelf bij opmerkingen vermelden. De
cantus heeft 220 euro boven begroting gedraaid.

Pré-24uren-rondjes

Het bonnetje is hiervan nog niet binnengebracht, dit wordt meegedeeld aan Tijl. We moeten zorgen dat er volgende
keer meer mensen gezocht worden om te lopen.

Pémé-avond

Er is een goed concept uitgewerkt geweest en alles is goed verlopen. Alle ouderejaars waren tevreden, op één
iemand na die twee eerstejaars had gekregen die enorm verschillen. De rekening van Alma is nog niet binnen en
de telling is vreemd gebeurd, hoe het precies zat wordt nog wel duidelijk als de rekening binnen is.

Onderwijscafé

Dit is heel goed verlopen. De shiften zijn wel heel slecht ingevuld geweest. Uiteindelijk hebben mensen van OWG
nog ingesprongen, waardoor ze hun eigen werk niet konden doen. Na twee uur was er dan weer niemand meer,
waardoor die shiften nogal nutteloos waren. Er waren nog een beetje pannenkoeken over. Het heeft 26 euro boven
begroting gedraaid.

Pré-bar quiz

Alles is goed verlopen, er was veel volk en het was gezellig. Ze zijn wel pas na half twaalf op de bar gekomen, en
dat is wel veel later dan de bedoeling is bij een prébar-activiteit. Het probleem is dat iedereen nog lang is blijven
hangen toen het gedaan was. De kassa is nog niet geteld.

Discobar

Het was heel leuk om te doen. Sommige mensen vonden wel dat er iets te veel discomuziek gedraaid is, maar dat
moet wel kunnen op een discobar. De opkuis was zo goed als perfect. De mensen die nog op het laatste moment
een shift hebben ingevuld zijn bedankt. Er ligt wel afwas in de bolderkar die nog gedaan moet worden. Bepaalde
mensen waren echt enorm zat. Ook hiervoor is de kassa nog niet geteld.

Verken Leuven

Het is spijtig dat Dries niet meekon en dat Jari er alleen voorstond, maar hij heeft het wel heel goed gedaan. De
afterparty was zalig. Er is nog geen bonnetje binnengebracht.

Er moeten nog bonnetjes binnengebracht worden! Volgende PV volgt er een kleine update over de activitei-
ten waarvoor de kassa nu nog niet geteld is.
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Activiteiten in de nabije toekomst

LAN Party

Alles is in orde. De projector was eerst vergeten, maar daar is een mail voor gestuurd en dat komt nog in orde.
We lenen twee haspels van VTK en de bicky’s worden verkocht aan 80 cent. De shiften zijn allemaal ingevuld,
alleen opbouw en afbraak kunnen nog wat mensen gebruiken. Het aantal bickybroodjes en hamburgers kwam niet
overeen op de begroting, en daardoor gaat het iets van een 5 euro verlies draaien. We kunnen de bicky’s aan
negentig cent verkopen, want er staat niets over in het tekstje. Dertig porties bitterballen zal wel genoeg zijn,
aangezien er ook kaaskroketten zijn, wat er vorige keer niet was. En op is op is minder erg dan overschot die je
moet weggooien.

JV-receptie

Het heeft moeite gekost om eerstejaars te vinden, maar intussen is dat wel in orde. In het schakeljaar moet wel nog
iemand gezocht worden, want daar kende Lien niemand die ze persoonlijk kon aanspreken. Alles is gereserveerd
en de begroting is doorgegeven. Lien gaat mee winkelen met Bar.

Schachtenverkoop

De dertigste inschrijving is binnen. Het verhaal komt in orde, er zijn nog een paar schachten bijgekomen en zij
moeten er nog in verwerkt worden. Via de Winapagina heeft ook nog iemand geprobeerd om in te schrijven. In
de kelder liggen nog veel bonnetjes. De prijs is 6 euro voor een bak en 8 bakken voor een vat.

Boerenbar

Arno, Aderik en Arne gaan de bar draaien. Er worden Boerkes en Boerinnekes -dit is bier, voor wie dit niet weet-
verkocht aan 1,50 euro. Er gaat ook vlees, salami en kaas zijn. De begroting was in orde. Er is nog iemand nodig
met een auto om tegen woensdag zeven bakken te gaan halen bij de Prik&Tik.

Toneel in 30CC

Gitte heeft alles goed geregeld. Het is 9 euro per persoon en er zijn tien mensen ingeschreven. We sponsoren met
Wina 3 euro per persoon.

Problem Solving Introduction

Er moeten nog shiften aangemaakt worden. Bij begroting moet nog aangepast worden dat we voor water geen
geld vragen.

Verkooples

Vaes is gecontacteerd en dat is in orde. Er is ook een cadeautje gekocht: twee Gageleers en twee Kempische
vuren.

Schachtendoop

In de rol zaten nog maar 24 lintjes en Sander heeft er nog 13 gevonden in de zak. Voorlopig zijn er nog maar 16
inschrijvingen, maar er zijn 30 mensen ingeschreven voor de verkoop, dus de kans bestaat wel dat we boven de 37
inschrijvingen geraken voor de doop. We zouden dus een extra rol moeten bestellen, maar dat is niet inbegroot en
kost heel veel geld: ongeveer 300 euro voor 100 lintjes. We nemen het mee naar Kernraad, want Sander heeft nog
oude schachtenlintjes die hij voorlopig kan geven. Als we beslissen om er nieuwe aan te kopen, kunnen we die dan
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nog vervangen. De kroontjes moeten nog gehaald worden. Morgen is er een vergadering met de gedoopten van
vorig jaar, en er moet ook nog een mail gestuurd worden naar de studenteninspecteur, die nog een aantal vragen
had. Verder komt alles in orde.

Bijbelbar

Anton, Siebe en Joran draaien de bar. Er gaat wijn zijn en zure hosties. De begroting is aangepast. Wijn wordt
verkocht aan 50 cent en er zijn 20 gratis wijntjes. Dit is voor het geval waarin we 15 cl geven, voor 18 cl is het
60 cent voor een wijntje. Er zijn er 260 inbegroot en dat is wel veel, dat zetten we misschien beter terug naar
200. Blanc de blancs was de goedkope wijn van EJWiekent, en er is toen ook Blygedacht gekocht geweest. Er
zijn zeven bakken zure hosties inbegroot en tien euro aan inkleding.

Stinken is geen schantus

De zaal is geregeld. De factuur moet betaald worden, dan kan naar de brouwer gebeld worden om bier in de kelder
te zetten. De straffen zijn in orde en het wordt leuk. Sander gaat zat zijn.

Activiteiten in de verre toekomst

24 urenloop

Drie tekeningen waarvan één blanco zijn doorgezonden. Er staan eenheden bij in mm, maar geen enkel getalletje.
Er kan nog steeds niet veel gezegd worden, dus we hebben een beleefde doch enigszins opdringerige mail gestuurd
om dat te vragen, zodat we eindelijk iets deftig kunnen doen. Als ze reageren, kunnen we beslissen wat we met
de MDF-platen gaan doen. Blauwe verf hebben we nog staan, mochten we nieuwe MDF-platen moeten verven.
Tegen Kernraad moet de loopstand echt in orde zijn.

De begroting van de eetstand is af. De prijzen zijn overgenomen van vorig jaar, want Van Zon heeft geen
catalogus. We zouden 605 euro winst moeten maken. Bicky’s worden verkocht aan 80 cent, pasta aan 60 cent,
drank aan 40 cent en pannenkoeken aan 20 cent. 40 cent voor drank is gemakkelijk, want dan kan dat met
bonnetjes betaald worden. Bij Party Home Rent moeten we vragen of we korting krijgen, want zij vragen 75 euro
leveringskosten terwijl ze zelf in Leuven zitten. Wij werken ook echt vaak met hen samen, ook voor het Lentecon-
cert. Als die kost wegvalt, moeten we maar 1800 bicky’s verkopen in plaats van 2000 om de begroting te halen.
Vorig jaar is 2000 bicky’s niet gelukt, maar dat kwam omdat we heel slechte bakplaten hadden. Materiaal moet
dit jaar een vuurvaste plaat voorzien, wat we ook nog voor andere activiteiten kunnen gebruiken. Een waterpas
hebben we ook nodig, zodat de bakplaat mooi recht staat. Deze kunnen we wel ergens lenen. We laten één
diepvries, twee gasflessen, een chafing dish en een bakplaat op gas leveren. We moeten ook zien dat we zelf niet te
veel moeten gaan halen, want we moeten al naar Berg op Zoom voor de bicky’s en naar Van Zon. Een voorlopige
versie van de begroting mag al doorgestuurd worden.

Galabar/proffentap

Voorlopig hebben we al een assistent van Wiskunde en één van Informatica die zich er mee willen bezig houden.
Voor Fysica hebben we nog een toffe assistent nodig. We kunnen Jels hier voor vragen. Er moet ook nog iemand
van Barteam bij en we kunnen aan de assistenten vragen of ze hun vriendjes meenemen. Dit jaar moeten we ook
zien dat we heel uitdrukkelijk vermelden dat de mensen chique moeten komen. Jari beent Arno nog bij over de
’Studenten-pom-pom-pom-fanfare’, want daar is nog niets voor geregeld.

Cultuurreis

Alles komt in orde, de infosessie is deze week en ze gaan dat goed doen. De mail is blijkbaar nog niet rondgestuurd
dus dat moet nog gebeuren. Er moet ook nog een evenement voor aangemaakt worden.

8



Lenteconcert

Hier is nog niets voor gebeurd.

Café Jeroen

Jeroen krijgt vaak de vraag of wij een café op de Oude Markt willen overnemen als fakbar voor een avond. Meestal
zijn dat echt slechte voorstellen, maar nu werd er een deftig voorstel gedaan door Café Manger. Zij geven ons op
donderdagavond carte blanche om een avond in hun café in te vullen. Indien nodig voorzien ze een DJ voor ons.
Het sympathieke van Wina is wel echt dat we met de Winabar zo afgezonderd zitten van al de rest en dat je daar
geen zatte mensen hebt die met glazen gooien en dergelijke. Door een fakbaravond op de Oude te houden, gaat
dat idee wel een beetje verloren. Het is ook niet duidelijk of het wekelijks zou zijn of gewoon eens een avond.
Voor één avond kan het wel moeilijk zijn om daar volk voor te vinden. We laten Jeroen meer informatie vragen
en kijken of we misschien promoties kunnen krijgen. Iedereen probeert zich een mening te vormen, zodat we hier
op een volgende vergadering -wanneer we meer tijd hebben- een fatsoenlijke discussie over kunnen voeren.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Bonnetjes binnenbrengen Voorbije activiteiten 6/10/2015
Plan voor loopstand WG 24 urenloop 12/10/2015
TAP-poster ontwerpen Arne 12/10/2015
Bio en foto op site zetten Nieuw presidium 12/10/2015
Gentlemen’s Agreement met VTK Materiaal 12/10/2015
Haspels kopen Materiaal 18/10/2015
Vuurvaste plaat kopen Materiaal 18/10/2015
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal 18/10/2015
Opzoeken wie met remorque mag rijden Rijbewijshouders 18/10/2015
Nadenken over fakbaravond Iedereen 18/10/2015
Argenta en Sagio verwittigen over onvoldoende gratis dingen PR 18/10/2015

Varia

• Fanne: ’Mijn papa is vandaag jarig en het is Werelddierendag. Dus straks allemaal naar Kurt Herman II en
over zijn bolleke wrijven.’

• Bart: ’EJW heeft dat goed gedaan in de eerste twee weken en we zijn er al vanaf.’

• Jari: ’Net-niet-EJW heeft dat ook goed gedaan.’

• Lien: ’Ik ben mijn tweede want kwijt.’

• Stijn Cambie: ’Moet je echt in kostuum naar de Plan Sjarel?’

• Katelijne: ’Kunnen we misschien de volgende OWG-vergadering aankondigen in de Winagenda? Want er
zijn nog een aantal openstaande mandaten. Dan lezen de mensen die op de enquête gezegd hadden dat ze
misschien in een raad wilden gaan dat daar. Of moet dat enkel naar OWG gestuurd worden? En Stijn is heel
veel aan de promofilm aan het werken en het komt in orde.’ - We zetten het in de Winagenda en mailen
ook de mensen persoonlijk die op de enquête hadden laten weten dat ze interesse hebben.

• Tom Vervoort: ’Mijn papa is vandaag niet jarig.’
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• Simon: ’Ten eerste: Plan Sjarel, Plan Sjarel, Plan Sjarel. Ten tweede heb ik wat extra werk voor Webteam:
maak een Konami-code voor op de website!’

• Arno: ’Zal ik de begroting van de Bijbelbar doorsturen?’

• Joni: ’Sorry voor de boeman-PV. Hopelijk heb ik de meeste dingen gezegd, bedenkingen mogen nog door-
gestuurd worden via mail. Allen naar Plan Sjarel nu en wees stil op de gang voor de zieke preses of die komt
de week niet door. Gala, gala, gala!’

De vergadering wordt gesloten om 23u40.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 18 oktober 2015 om 22u00 in de Winaliving.
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